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MUDr. Čeplíková: 

Ja mám dotaz, že vieme, že sa uvoľňujú pandemické opatrenia, že kedy mesto plánuje otvoriť 

mestskú plaváreň. 

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka plavárne aj na základe celkovej situácie, momentálnej situácie, plaváreň je 

odstavená, je pustená len v režime udržiavacom. V prípade, že sa zmenia opatrenia pre OTP, 

tak mesto plánuje plaváreň otvoriť. Aj na základe skúseností z konca minulého roka, kedy 

sme išli v režime vstupu len pre očkovaných, tá návštevnosť nebola veľká, zrejme aj pod 

vplyvom vtedajšej situácie. Takže hneď, ako dôjde k zmierneniu opatrení, mesto a technické 

služby pristúpia k otvoreniu plavárne. Je predpoklad, že by sa tak malo stať v mesiaci marec.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


